

CONCLUSIES VAN HET OPENBARE DEEL van VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVoORBEREIDING VAN 11 september 2018

Aanwezig:

Leden:

CDA	I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese en L. Kranenburg
VVD	H. Mikkers
D66	H. van Dijk, S.J. Bier en G.A. Jägers
GroenLinks	G.M.M. Wehkamp
PvdA	D. Kerkhoff
B.O.O.S.	H.J.M. Koelman

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Werner (VVD) is verhinderd.

2. Vaststellen van de agenda

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 5 juni 2018

A. Openbare deel en

B. Besloten deel

Beide besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld. Op voorstel van de voorzitter besluit de commissie de conclusies van het besloten deel niet openbaar te maken.

Op verzoek van de portefeuillehouder besluit de commissie zich na deze vergadering nog in beslotenheid te laten informeren.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 3 juli 2018

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Vink (CDA), Koelman (B.O.O.S.), Van Heese (CDA) en Kranenburg (CDA) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

Wat betreft actiepoint 99 wordt de commissie in beslotenheid (na deze vergadering) geïnformeerd.

5. Rondvraag

De leden Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Vink (CDA) en Kranenburg (CDA) stellen een vraag. Wethouder Van Haeften verwacht volgende maand de Gebiedsvisie Penningsveer aan de commissie te kunnen aanbieden.

6. Spreekrecht

Er zijn drie insprekers, alle over agendapunt 8A (BP Gemeenlandshuis).

1. De heer J. Hendriks (adressant 2 zienswijzen). Hij maakt een aantal kanttekeningen bij het plan en vraagt in het bijzonder om aandacht voor de impact op de leefomgeving. Gebiedsaanduiding komt z.i. niet altijd overeen met de feitelijke situatie. De leden Van Dijk (D66), Mikkers (VVD), Koelman (B.O.O.S.) en Kerkhoff (PvdA) stellen vragen ter verduidelijking.

2. De heer W. Koelman (adressant 4 zienswijzen). Hij wijst erop geen overkapping van het terras toe te staan. Inspreker pleit voor het aansluiten van de riolering van het BP Gemeenlandshuis Spaarndam op de hoofdriolering van SpaarneBuitenen en wijst op de door hem al jaren ondervonden overlast van overstort van de gemeentelijke riolering. Het lid Van Dijk (D66) stelt vragen ter verheldering.
3. De heer W. van Ingen (adressant 8 zienswijzen). Hij stelt vast dat op de 57 door hem ingediende vragen in zijn zienswijze, geen enkel is beantwoord. Hij vreest dat terreinverhoging in het plan bij zijn perceel leidt tot wateroverlast.

Op voorstel van de voorzitter bespreekt de commissie nu eerst agendapunt 8A.

A-stukken

8A. Vaststelling bestemmingsplan Gemeenlandshuis Spaarndam (Rv 2018.0049294)

De leden Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD), Vink(CDA), Koelman (B.O.O.S.) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 25 september 2018. Gelet op de bespreking zojuist, als bespreekstuk.

7. Kadernota Integrale Veiligheid 2018-2022 (Rv 2018.0042544)

De leden Koelman (B.O.O.S.), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 25 september 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Ontwerpverklaring van geen bedenkingen voor de uitbreiding van de boerencamping (Rv 2018.0043957)

De leden Jägers (D66), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel weliswaar rijp acht voor de raadsvergadering van 25 september 2018, maar gelet op vragen rond de (handhaving van de) seizoenscamping, als bespreekstuk.

9. Beleidsregel wonen en vliegen (Rv 2018.0025134)

De leden Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA), Mikkers (VVD, Jägers (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 25 september 2018. Gelet op de bespreking zojuist, als bespreekstuk.

10. Subsidie voor vervanging van de stoomketel van Museum stoomgemaal Halfweg (Rv 2018.0051086)

De leden Kranenburg (CDA), Bier (D66), Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 25 september 2018 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

11. Omgevingswet Contouren voor de omgevingsvisie Haarlemmermeer (Rv 2018.0030265)

De voorzitter stelt voor, tenzij er dringende vragen zijn, de behandeling van dit agendapunt en het volgende rond de Omgevingswet, mee te nemen naar de gezamenlijke sessiedebat met de raad HLMR op donderdag 13 september a.s.

De leden Bier (D66) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de stukken van beide agendapunten doorgaan richting de raad, vergadering 25 september 2018, als bespreekstukken. Dan kunnen ook de de uitkomsten van het sessiedebat bij de beraadslaging betrokken.

12. Omgevingswet Verordening fysiek domein en Besluit vergunningvrij bouwen (Rv 2018.0030238)

Zie bij agendapunt 11.

B-stukken

13. Aanduiding Spaarnwoude

De leden Koelman (B.O.O.S.), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Van Dijk (D66) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zal nog laten uitzoeken of er een soortgelijke aanduiding komt voor Penningsveer en Vinkebrug; de commissie heeft die wens. De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

14. Vaststelling Parkeerbeleid gemeente HenS en voorontwerp BP

De leden Bier (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt en het definitieve voorstel (met evt. zienswijzen) tegemoet ziet.

15. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

De leden Koelman (B.O.O.S.), Van Dijk (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter rondt het agendapunt af met de conclusie dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

16. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (vast agendapunt)

Wethouder Graal doet mededelingen. Er worden geen toezeggingen genoteerd.

C-stukken

17. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er vragen op voorhand zijn ontvangen van de leden Koelman (B.O.O.S.) en Vink (CDA). Gelet op het late tijdstip stelt hij voor deze schriftelijk, per mail te laten beantwoorden door het college. De commissie stemt daarmee in.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor het overige voor kennisgeving aanneemt.

18. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter (het openbare deel van) de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 02 oktober 2018,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits